
Saksprotokoll i fylkesutvalet - 20.og 21.09.2017  
 
Silje Hjemdal (Frp) sette fram slikt forslag: 
 

«Planen sendes tilbake til fagavdelingen for ytterligere prosess opp mot de berørte kommunene. 
En slik plan vil være best tjent med at prosessen på utarbeidelse inkluderer kommunene på en 
god måte. 
Slik planen foreligger nå har den ikke forankring i flere av de berørte kommunene.» 

 
Røysting (forslaget om ytterlegare prosess) 
Hjemdal sitt forslag fekk 5 røyster (Frp, H) og fall. 
 
Tom Sverre Tomren (MDG) sette på vegner av MDG fram slikt oversendingsforslag til fylkesordføraren: 
 

1. «Under delmål 4.1 vedtar fylkesutvalget følgende tillegg: 
… Dette innebærer at en forutsetter at alle parter arbeider aktivt for å innfase den til enhver tid 
mest miljøvennlige teknologi med tanke på utslipp, forurensing, rømning, smitte og 
dyrevelferd. 
 

2. Området Lygrepollen og Maurangsfjorden har stor verdi som kultur- og naturlandskap i fjord-
Norge. Dei omtalte landskapsområdene utvides i tråd med det som lå i utkastet av 2015.» 

 
Silja Ekeland Bjørkly (H) sette på vegner av H, Frp, V, MDG, SV, Sp, A og KrF fram slikt forslag: 
 

«På bakgrunn av fylkesordføraren sin invitasjon til dialog om saka fram mot fylkestinget i oktober, 
tek fylkesutvalet saka til orientering.» 

 
Røysting 
Bjørkly sitt forslag vart samrøystes vedteke som innstilling til fylkestinget mot ingen røyster for innstillinga. 
Tomren sitt forslag vart samrøystes vedteke oversendt på vegner av forslagsstillaren utan 
realitetsbehandling. 
 
Innstilling til fylkestinget 
 
På bakgrunn av fylkesordføraren sin invitasjon til dialog om saka fram mot fylkestinget i oktober, tek 
fylkesutvalet saka til orientering. 
 


